
Zápisnica z ustanovujúceho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce 

Podolie 

 

Dátum zasadnutia: 16.11.2022 o 18:00 hod. 

Počet prítomných poslancov: 9 

Neprítomní: 0 

Počet hostí: 3  

 

K  jednotlivým bodom programu: 

 

K bodu 1: Otvorenie zasadnutia 

Pán starosta PaedDr. Rastislav Bobocký otvoril zasadnutie obecného zastupiteľstva a všetkých 

prítomných privítal.  

 

K bodu 2: Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 

Za zapisovateľku rokovania je určená: Alžbeta Augustínová  

Za overovateľov sú ustanovení: Bohumil Čechvala                                

                                                    Tomáš Bobocký  

 

K bodu 3: Oznámenie výsledkov volieb do orgánov samosprávy obce a odovzdanie 

osvedčení o zvolení novozvoleného starostovi a poslancom novozvoleného obecného 

zastupiteľstva 

P. Daniela Maráková, predsedkyňa miestnej volebnej komisie, oznámila pred prítomnými 

výsledky volieb do orgánov samosprávy obce a následne odovzdala osvedčenia o zvolení 

novozvolenému starostovi a poslancom.   

Obecné zastupiteľstvo v Podolí:   

a) berie na vedomie výsledky voľby starostu a konštatuje, že novozvolený starosta PaedDr. 

Rastislav Bobocký zložil zákonom predpísaný sľub starostu obce 

b) berie na vedomie výsledky volieb poslancov obecného zastupiteľstva a konštatuje, že  

zložili zákonom predpísaný sľub poslanca 

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  9/ 0/ 0 

 



K bodu 4: Zloženie sľubu novozvoleného starostu obce 

Novozvolený starosta obce PaedDr. Rastislav Bobocký zložil zákonom predpísaný sľub 

starostu obce.  

 

K bodu 5: Zloženie sľubu poslancov novozvoleného obecného zastupiteľstva 

Každý poslanec zložil zákonom predpísaný sľub poslanca obecného zastupiteľstva.  

 

K bodu 6: Vystúpenie novozvoleného starostu 

P. starosta predstúpil pred prítomných a predniesol svoj príhovor, v ktorom vyzdvihol prácu 

predošlého obecného zastupiteľstva, úskalia, s ktorými sa stretali, rozbehnuté a nové projekty, 

vízie, na ktorých sa budú novozvolení poslanci podieľať. 

 

K bodu 7: Schválenie programu 

P. starosta skonštatoval, že počtom 9 poslancov je zastupiteľstvo uznášaniaschopné. Prezenčná 

listina je prílohou zápisnice. Obecné zastupiteľstvo schvaľuje program rokovania.  

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  9/ 0/ 0 

 

K bodu 8: Schválenie mandátovej, návrhovej a volebnej komisie 

Poslanci OZ sa zhodli na nasledujúcom zložení jednotlivých komisií: 

• Mandátová komisia: T. Bobocký, P. Burza, L. Červeňanský 

• Volebná komisia: I. Palkech, R. Augustín, M. Augustínová 

• Návrhová komisia: Ľ. Krajčík, B. Čechvala, M. Masár 

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  9/ 0/ 0 

 

K bodu 9: Vymenovanie zástupcu starostu obce 

P. starosta navrhuje menovať za zástupcu starostu obce T. Bobockého. Žiadny z poslancov 

nemá námietky.  

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  9/ 0/ 0 

 

K bodu 10: Voľba predsedov a členov komisií Obecného zastupiteľstva v Podolí  

Na návrh p. starostu a so súhlasom poslancov bude vytvorených 5 komisií:  

1. Komisia legislatívna, finančná a majetková  

2. Komisia výstavby, územného plánovania, životného prostredia a verejného poriadku 

3. Komisia školstva, kultúry, športu a sociálnych vecí 



4. Komisia pre rozvoj bývania 

5. Komisia na ochranu verejného záujmu 

 

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  9/ 0/ 0 

 

Ďalej p. starosta opísal činnosti, ktorými sa budú jednotlivé komisie zaoberať.  

Nasledovala voľba predsedov a členov týchto komisií.  

A. Komisia legislatívna, finančná a majetková  

a. za predsedu je navrhnutý T. Bobocký 

 Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  9/ 0/ 0 

b. za členov komisie z radov poslancov sú navrhnutí: P. Burza, L. Červeňanský  

c. za členov komisie z radov obyvateľov sú navrhnutí: D. Maráková, K. 

Červeňanská 

   Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  9/ 0/ 0 

 

B. Komisia výstavby, územného plánovania, životného prostredia a verejného poriadku  

a.  za predsedu je navrhnutý Ľ. Krajčík  

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  9/ 0/ 0 

b. za členov komisie z radov poslancov sú navrhnutí: I. Palkech, M. Masár 

c. za členov komisie z radov obyvateľov sú navrhnutí: M. Palcút, M. Gúčiková, 

M. Žažová 

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  9/ 0/ 0 

 

C. Komisia školstva, kultúry, športu a sociálnych vecí 

a. za predsedu je navrhnutá M. Augustínová 

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  9/ 0/ 0 

b. za členov komisie z radov poslancov sú navrhnutí: B. Čechvala, R. Augustín 

c. za členov komisie z radov obyvateľov sú navrhnutí: A. Augustínová, K. 

Macháčová, M. Gábor 

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  9/ 0/ 0 

 

D. Komisia pre rozvoj bývania 

a. za predsedu je navrhnutý M. Masár 

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  8/ 0/ 1 (Masár) 



b. za členov komisie z radov poslancov sú navrhnutí: všetci poslanci OZ 

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  9/ 0/ 0 

 

E. Komisia na ochranu verejného záujmu 

a. za predsedu je navrhnutý L. Červeňanský 

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  9/ 0/ 0 

b. za členov komisie z radov poslancov sú navrhnutí: T. Bobocký, B. Čechvala 

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  9/ 0/ 0 

 

K bodu 11: Schválenie inventarizačných komisií 

P. starosta popísal jednotlivé inventarizačné komisie a ich náplň práce, plus oboznámil 

prítomných s termínmi fyzickej inventarizácie, odovzdania inventarizačných zoznamov, 

predloženia celkových výsledkov.  Poslanci sa zhodli na vytvorení štyroch inventarizačných 

komisií, každá sa bude skladať z predsedu a dvoch členov.  

1. Hlavná inventarizačná komisia majetku obce 

a. Predseda komisie – T. Bobocký 

b. Členovia komisie – L. Červeňanský (poslanec OZ), K. Červeňanská 

(zamestnanec OcÚ) 

2. Inventarizačná komisia pre prevádzky obce 

a. Predseda komisie – B. Čechvala 

b. Členovia komisie – I. Palkech (poslanec OZ), Ľ. Krajčík (poslanec OZ) 

3. Inventarizačná komisia pre majetok v objekte kultúrneho domu a zdravotného strediska 

a. Predseda komisie – P. Burza 

b. Členovia komisie – M. Masár (poslanecOZ), D. Ščepková (zamestnanec OcÚ)  

4. Inventarizačná komisia pre majetok ZŠ s MŠ, areálu futbalového štadióna, Dom smútku 

a. Predseda komisie – M. Augustínová 

b. Členovia komisie – R. Augustín (poslanec OZ), A. Augustínová (zamestnanec 

OcÚ)  

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  9/ 0/ 0 

 

K bodu 12: Schválenie poslancov pre sobášenie a ostatné občianske obrady 

Vzhľadom na to, že Matričný úrad Podolie spravuje aj obce Častkovce a Očkov a na základe 

predošlých skúseností, je potrebné schváliť väčší počet poslancov pre sobášenie. O túto funkciu 



má záujem p. B. Čechvala a T. Bobocký. Následne sa poslanci zhodli na ďalších dvoch 

poslancoch pre sobášenie: Ľ. Krajčík a M. Augustínová.  

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  9/ 0/ 0 

 

K bodu 13: Odvolanie a delegovanie členov Rady školy  

Obecné zastupiteľstvo odvoláva všetkých doterajších členov Rady školy: T. Bobockého, P. 

Burzu, B. Čechvalu, L. Červeňanského. Ďalej sa páni Červeňanský a Burza vyjadrili, že 

v nasledujúcom období by už nechceli byť členmi tejto rady. P. starosta navrhol nových členov 

Rady školy: M. Augustínovú, B. Čechvalu, R. Augustína a M. Masára. Všetci poslanci 

súhlasili. 

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  9/ 0/ 0 

 

K bodu 14: Určenie poslanca na zvolávanie a vedenie zasadnutí OZ 

Vzhľadom na to, že zástupcom starostu obce je T. Bobocký, p. starosta navrhuje, aby bol aj 

poslancom pre zvolávanie  a vedenie zasadnutí OZ. Nikto z poslancov nemal námietky.  

Hlasovanie poslancov: za/ proti/ zdržal sa  9/ 0/ 0 

 

K bodu 15: Rôzne 

V bode Rôzne sa nepreberala žiadna téma. 

 

K bodu 16: Diskusia 

P. starosta informoval poslancov o termíne vianočných trhov a požiadal ich o vyjadrenie, či sa 

budú môcť zúčastniť a byť nápomocní. Všetci sa budú môcť zúčastniť na prípravách aj na 

samotných trhoch. Dovtedy by mala zasadnúť ešte Komisia pre školstvo, kultúru, šport 

a sociálne veci a dohodnúť detaily.  

Ďalej p. starosta predostrel žiadosť o organizovanie Štefanskej diskotéky – LIMIT party. P. 

Palkech a p. Maráková sa vyjadrili, že predošlé skúsenosti boli veľmi zlé, hlavne tá 

posledná, ohrozovali majetok a obyvateľov domov, ktoré sú v blízkosti KD. Taktiež sa aj títo 

obyvatelia sťažovali pánovi starostovi a na Obecnom úrade v Podolí. V porovnaní s Hodovou 

zábavou, ktorú organizovala obec Podolie, takéto sťažnosti neboli. Preto sa poslanci zhodli, že 

Štefanskú LIMIT party nepovolia.   

P. starosta informoval členov Legislatívnej, finančnej a majetkovej komisie, že budúci týždeň 

by sa malo konať jej zasadnutie. Presný dátum a čas si ešte upresnia po dohovore.  

 



K bodu 17: Záver 

Pán starosta poďakoval prítomným za účasť. Zasadnutie OZ sa skončilo o 19:45 hod.  

 

Zapísala: Ing. Alžbeta Augustínová 

 

V Podolí, dňa 16.11.2022 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Bohumil Čechvala ............................................. 

 

Tomáš Bobocký ............................................. 

 

Zápisnicu podpísal dňa 23.11.2022 

 

        PaedDr. Rastislav Bobocký, v. r.  

             starosta obce 

 


